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4 July 2023 

 

To whom it may concern 

 

   The Consulate General of the Arab Republic of Egypt in London presents its 

compliments, and would like to inform that starting Monday, 10 July 2023, the legalization 

of all the employment/ experience related letters, must be certified first from a Notary Public 

or a Solicitor, clearly indicating that they have authenticated the employment/ experience 

letter, and that they certify it is a genuine document. This should be followed by the Apostille 

from FCDO. The Consulate General will not accept the stamp of a solicitor indicating that 

it is an “original document” or “a true copy” of a document. 

The Consulate general will NOT accept any employment letters that are not certified as 

indicated above. 

The Consulate General of the Arab Republic of Egypt in London avails itself of this 

opportunity to present its consideration. 
 

2023يوليو  4  
همه الأمر  يالى من   

أنه اعتبارا بة دفاوتود الإ، أطيب التحياتالقنصلية العامة لجمهورية مصر العربية في لندن تهدي      
  /المتعلقة بالتوظيفالخطابات  الشهادات و  على كافةصديق فان الت، 2023يوليو   10من يوم الاثنين  

وبحيث ي شير  ، أو محام" Notary Public"الموثق العام أولا من  وثقةم  ، يجب أن تكون ةالوظيفيالخبرة 
، هذا المستند حقيقي أنب، وأنهم يشهدون تم التحقق من صحة المستند بوضوح إلى أنه ثيق و هذا الت

الأبوستيل من  وعلى أن يتبع هذا التوثيق، التصديق على المستند من وزارة الخارجية البريطانية )
FCDO) . 

إلى أنه "مستند أصلي" أو "نسخة طبق الأصل" من   ري شي لن تقبل القنصلية العامة ختم محام و    
 .حو الموضح أعلاهم وثقة على النغير  عمل ، ولن تقوم القنصلية العامة بالتصديق على شهادات مستند

 الص التقدير.خب عن تعر هذا المناسبة لالقنصلية العامة لجمهورية مصر العربية في لندن وتنتهز    
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